
Grundejerforeningen Hvorup Klit 

Bestyrelsesmøde d. 27. september 2015 

Referat 

Deltagere: Peter Møller, Bodil Mark, Carsten Borup Jensen, Pouli Madsen og Lene Frost 

1. Opf. fra generalforsamlingen d. 25. maj 2015 
 
Der rettes henvendelse til Jammerbugt kommune med henblik på at få afklaret, om det er 
kommunen, der har vedligeholdelsespligt for grøftsystemet. 
 
På gen.fors. orienterede Fritidsnet om muligheden for internetadgang til området. Bestyrelsen har 
bemærket, at Nyfors nu tilbyder sommerhus wi-fi. 
 

2. Vejudvalget 

På gen.fors. og sidenhen er der fra flere medlemmer rettet henv. om det høje bump på Astavej, 
hvorefter bestyrelsen har kontaktet  Jammerbugt kommune, der netop har tilbagemeldt, at ”bumpet 
hverken i højde, længde eller vinkel på ramperne lever op til retningslinjerne for et 30 km/t 
trapezbump”. Der bliver derfor ”rettet henvendelse til Poul Strand og den udførende entreprenør med 
hensyn til at få forholdene bragt i orden”. 

Der er bestyrelsesmøde i det fælles vejudvalg lørdag d. 3. oktober, hvor vi ønsker en afklaring af 

• hvem der har truffet beslutning om etablering af bumpet 
• hvordan bumpet er financieret? 

Derudover ønsker vi at få forelagt regnskab for det fælles vejudvalg for de seneste to år.       

Det er konstateret, at der ikke er udlagt belægning på flere veje – bl.a. hele Dagmarvej i flere år. Der 
vil på mødet blive gjort opmærksomt på hvilke veje, der mangler.     

3. Medlemslisten 

Listen er for nylig opdateret og blev gennemgået. Efter næste kontingentindbetaling i foråret 16 vil 
der igen ske opdatering. 

 
4. Hjemmesiden 

Der er planlagt en teknisk opdatering af hjemmesiden, der i øvrigt har et meget fint besøgstal og 
roses for dens opbygning og lette tilgængelighed. 

5. Evt. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 28. marts 2016 

 

        Lene Frost	  


